
        

 

 

 

BÅTSFJORD SPORTSKLUBB   
 

Protokoll fra hovedstyremøte mandag 29.10.18. kl 19.30 på kantina på idrettshallen. 

 

Tilstede:  

Majken Holmgren, Greta Lill Pettersen, Veronica Kristiansen, Willy Eilert Økland, May 

Bente Eriksen 

 

 

SAKSLISTE 

 

SAK 09/18:  GODKJENNING AV PROTOKOLL 

SAK 10/18:  SAKER TIL ORIENTERING 

SAK 11/18:  TRENERREKRUTTERING 

SAK 12/18: BETALING AV FAKTURA 

SAK 13/18: UTBEDRING LYSLØYPA 

SAK 14/18: ØKONOMI 

SAK 15/18: ALLEmed.no 

SAK 16/18 EVENTUELT 

  

  

  

  

   

 

 

 

Hilsen 

 

 

May Bente Eriksen      

Leder        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

SAKSUTREDNINGER/VEDTAK: 

 

 

SAK 09/11:  GODKJENNING AV PROTOKOLL 

 

Protokoll fra møte 14.02.18. er sendt ut på mail til alle styremedlemmer 

og lagt ut på nettsiden vår. 

 

 

VEDTAK:  Protokollen godkjennes. 

 

 

SAK 10/18:  SAKER TIL ORIENTERING 
a) Status aktivitet i undergruppene 

 

 

VEDTAK:  Orienteringene tas til etterretning. 

 

 

SAK 11/18:  TRENERREKRUTTERING 

 

Fotballgruppa har fått på plass 4 nye trener til aldersbestemte lag. 

Svømminga har også hatt flere nye trenere på kurs. 

Skigruppa jobber med å finne trener til de yngste ungene. 

Badminton har fått på plass trenere til begge partiene 

Bryting har trenere på microbryting og crossfit, men mangler 

brytetrener. 

 

Tema tas opp på neste hovedstyremøte på nyåret. 

 

VEDTAK:  Orienteringene tas til etterretning. 

 

 

SAK 12/18: BETALING AV FAKTURA 

 

 Sparebank1 opplyser om at det er mulig å aktivere totrinnsbetaling for 

BSKs kontoer, slik at det alltid er to stk som signerer. 

  

        

 

 

VEDTAK: Fra 01.01.19 skal alle faktura som betales fra BSKs kontoer signeres av 

to personer. 

 

 

 

 

 

 



SAK 13/18: UTBEDRINGER LYSLØYPA 

  

 Det er i høst gjort flere oppgraderinger på lysløypa både av kommunens 

maskiner og på dugnad av skigruppa. BSK har vært i møter med 

kommunen og har blitt enig om en plan for oppsett av 13-15 nye 

lysstolper. Kostnadsberegnet til rundt 230.000,- Dette vil gjøre at vi får 

en ekstra sløyfe ned mot Nordskogen skole. Planen er at dette skal være 

klart til FM i langrenn i januar. 

 

 Kommunen har satt av 100.000 kr til tiltaket og bedt BSK bidra med 

resten.  

 

VEDTAK: BSK garanterer for restsummen på tiltaket. Det søkes Sparebank1s 

samfunnsløfte om tilskudd til lysløypa. 

 

 

 

SAK 14/18: ØKONOMI 

 

 BSKs fordelingsnøkkel for fellesmidler til undergruppene bør revideres. 

Vi er nå inni 2. året hvor brytegruppa har minimalt med aktivitet, og 

pengene bør omfordeles. Saken tas på årsmøtet i 2019. 

 

 Det er kommet inn forslag om å bruke overskuddet som 

regnskapsteknisk føres på brytegruppa i 2018, til å betale kostnaden for 

oppgradering av lysløypa til FM på ski. 

  

 For klubben er det viktig at pengene brukes på å tilrettelegge for 

aktivitet, og vi bør ikke ha for stor egenkapital. 

  

  

VEDTAK: Overskuddet brytegruppas regnskap i 2018 øremerkes betaling av 

kostnaden for oppgradering av stolper i lysløypa til FM i langrenn. 

 

 

SAK 15/18: ALLEmed.no 

 

 Kostnadene for deltakelse i fritidsaktiviteter er for mange for høy. Vi 

gjennomgår verktøyet ALLEmed.no på møtet. Og diskuterer tiltak 

klubben kan bidra med. 

 

VEDTAK:  BSK inviterer FAU til å være med på en byttekveld for vinterutstyr i 

november. 

 

 

 

SAK 16/18 EVENTUELT 

 

 Politiattester 

 Oppdatert nettside FM langrenn 


